
‘E
en diverse club mensen, zo 
zou ik de redactieraad van 
Notariaat Magazine willen 
omschrijven. Wij bestaan uit 

notarissen en kandidaat-notarissen 
van verschillende kantoren, van ver  -
schillende grootte, met verschillende 
vakgebieden, verspreid over het land. 
Het is goed om zo’n variatie aan 
mensen te hebben. Ik werk zelf op een 
middelgroot advocaten- en notaris-
kantoor dat gespecialiseerd is in  
het ondernemings- en arbeidsrecht. 
Hierdoor heb ik veel interesse in 
artikelen over een ondernemings-
rechtelijk onderwerp en wat minder 
in bijvoorbeeld familierechtverhalen. 
Daarnaast lees ik graag de tucht-
uitspraken. Een (jonge) kandidaat- 
notaris leest misschien weer graag 
juist de kanocolumn en iemand die 
met familierecht bezig is juist dat 
soort artikelen. Gezien de verschil-
lende achtergronden en interesse-
gebieden van de lezers is het best  
een uitdaging ervoor te zorgen dat  
zij het magazine als hún blad blijven 
beschouwen. Naast (kandidaat-)- 
notarissen zitten er ook mensen van 
buiten het notariaat in de redactieraad. 
Zij kijken vaak weer anders tegen zaken 
aan waardoor zij een waardevolle 
aan vulling zijn. En dan natuurlijk  
de redactie van het magazine en de 
manager Belangenbehartiging en 
Communicatie van de KNB.’

‘Wij vergaderen zo’n vier keer per jaar 
in Utrecht. Tijdens die bijeenkomsten 
blikken wij terug op de laatste 
nummers. De redactie wil graag dat  
wij kritisch kijken én dat doen wij 
ook. Door mijn lidmaatschap in de 
redactieraad ben ik de artikelen met 
een andere, meer kritische blik gaan 
lezen. Soms komt een artikel niet 
helemaal uit de verf of had het  

beter anders gekund, maar over het 
algemeen zijn wij erg positief over de 
geplaatste artikelen. De redactie doet 
ook echt wat met onze suggesties. Zo 
hebben wij gezegd dat wij graag wat 
meer verdieping zien rondom tucht-
recht. Uit die wens is de rubriek ‘Tucht-
recht uitgelicht’ ontstaan. Zelf vind ik 
de nieuwspagina waarin veel actuele 
zaken aan bod komen interessant. 
Daarnaast lees ik graag over de meer 
bijzondere projecten van notarissen. 
Die zijn voor de redactie niet altijd 
gemakkelijk te vinden, maar ze weten 
toch steeds weer een interessant 
project te belichten.’

‘Tijdens een redactieraadvergadering 
brengt ieder vanuit zijn vak- en inte-
ressegebied allerlei mogelijke onder-
werpen in. En ondersteunen wij de 
redactie met invalshoeken. Ik vind  
het belangrijk en leuk om mij in  
breder verband in te zetten voor onze 
beroepsgroep. Je kunt meedenken 
over wat relevant is. In het verleden 
heb ik met plezier deelgenomen aan 
commissies van de beroepsorganisatie, 
zoals die van kandidaat-notarissen. 
Persoonlijk betrokken zijn bij de KNB 
is belangrijk.’

‘Als de redactie ruggenspraak wil over 
een te plaatsen artikel of een inge-
zonden brief, wordt onze mening 
gevraagd. Dan kijken wij mee naar  
de omvang van het stuk en of het 
tekstueel aanpassingen nodig heeft. 
Het moet namelijk goed leesbaar zijn. 
Binnenkort krijgen wij er twee nieuwe 
redactieraadleden bij. Die hebben wij 
de laatste vergadering uitgekozen.  
Er was genoeg animo, dat waarderen 
wij zeer. Ik ben benieuwd wat onze 
nieuwe redactieraadleden van het 
magazine vinden.’ 
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Er zijn verschillende (notarieel-)juridische commissies en samenwerkings-
verbanden waar (kandidaat-)notarissen in deelnemen. In Notariaat Magazine 
vertellen ze hierover.

‘Kritisch kijken’
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